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Tisztelt Elnök Asszony!

A Házszabály 91 .§-a (2) bekezdése értelmében írásbeli választ igénylő kérdést kívánunk
benyújtani Dr. Gráf József úr, földművelési és vidékfejlesztési miniszterhez

„Előbb kíméletlen gyűjtögetés, majd osztogatás, avagy szociálista földosztás
Magyarországon - 2005 ! . . . ?"

címmel .

Tisztelt Miniszter úr!

Mind a Miniszterelnök, mind pedig Ön bejelentette a Nemzeti Földalap földjeinek
szétosztását részben a szociális földprogram keretében, részben hosszú távú hitelekkel
támogatva a kis parcellán termelő gazdálkodók és vállalkozások számára .

Kérem Miniszter Urat, hogy a "földprogrammal" kapcsolatban, annak megítélhetősége és a
tájékoztatás érdekében, az alábbi információkat megadni szíveskedjen :

Összesen hány hektár, az NFA kezelésében lévő területet szándékoznak szétosztani, és
ezen belül mi a művelési ágak aránya, és mennyi a haszonbérlettel terhelt terület
nagysága?
Ebből mennyi a szociális programra, és mennyi a kedvezményes hitelre szánt terület?
Mekkora az átlagos parcellamérete, és mekkora az átlagos aranykorona értéke a
felosztandó területeknek programonként, megye és azon belül kistérségi bontásban?
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